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מר יצחק רוכברגר  –רוה"ע   

הגב' פרח מלך  –מנכ"לית   

 

 הנדון : הצעה לסדר בנושא שביל השדןת

 

 רקע : 

לתרבות פנאי וספורט עבור רבים מתושבי העיר ומכל רחבי  אזור  השביל השדות במערב העיר מהוו
ה ירודה והוא אינו נעים לשימוש כבעבר העיר. במהלך החודשים האחרונים השביל סובל מתחזוק

ולעיתים אף מעלה חשש בטיחותי אצל חלק מהתושבים (כניסה של נחשים לתוואי השביל, נפילה של 
 המעקות ועוד..)  . 

העבירו את חוסר שביעות רצונם הן , שהנושא עלה לא אחת ע"י תושבים רבים העושים שימוש בשביל
 לחברי המועצה והן לרשויות השונות של העירייה.

מכיוון שמדובר באחד הנכסים הציבוריים היחידים בעיר, אשר נותן מענה לתחום תרבות הפנאי 
 והספורט העממי, אנחנו מחוייבים לתחזוקה הנאותה שלו באופן קבוע ולאורך כל השנה.

 

, להלן הצעת ההחלטה :  כן אשר על  

לצורך טיפול מיידי  ,305/959/282מועצת העיר מנחה את הנהלת העיר להקצות חלק מתב"ר 
בשביל. העבודות יתחילו כבר במהלך חודש אוגוסט כדי לאפשר שימוש ראוי במהלך הקיץ ותקופת 

 החגים הקרובה. 

 

 בכבוד רב, 

 גיא קלנר 

 הדר שוייצר

 סיון שמרי דהן

             

    


